We Connect the <u>Technology</u>





www.laplace-electric.com

DRAIL35[™] SERIES 鋼質導軌系列

DIN Rail DIN 規格專用導軌

Product Introduction

Laplace DRail35[™] DIN Rail is adopted a high quality cold rolled steel and is precisely manufactured. The rail has the characteristics of high precision, guaranteed strength, durable and economical. Suitable for all DIN standard imported or local equipments.

產品介紹

力柏 (Laplace) DRail35™ 鋼導軌系列是採用優質冷軋鋼板,精密成型,具有 精度準確,強度保証,經濟耐用等特點。適合所有符合DIN規格的進口、國 產元件。

Company Profile

Our company is a famous E&M supplier automation components, low voltage electrical equipments, insulation materials and etc. With a powerful backing, our company has already acquired various agencies of some renowned western brands, such as Siemens Automation, Drive and Control of Germany, FIBON Insulation Material of UK, CSPC Protection Relay of India, Licatec Cable Trunking of Germany and etc. Moreover, we have a subsidiary company in China, which can provide a professional service for our mainland customers. From the day of founded, we have been obtaining many different supports from our international customers, including EMERSON, SIEMENS, CLP, IBM, YORK, MCQUARY, TETRA-PAK and so on.

公司簡介

香港力柏機電設備有限公司是專門從事機電設 備、零配件及材料等批發及零售供應商。憑藉 強勁後盾,力柏獲得多個歐美產品之代理及經 銷權,其中包括德國西門子(Siemens)之自動化 及驅動系統產品、英國FIBON絕緣物料、印度 CSPC保護繼電器、德國Licatec膠線糟等等。在 中國深圳設有分支機構,為國內客戶提供專門服 務。開業至今已獲得各方客戶支持,其中包括 EMERSON, SIEMENS, CLP, IBM, YORK, MCQUARY, TETRA-PAK等國際級客戶支持。

DRail35[™] Series Technical Data DRail35[™] 導軌系列技術參數

Model No. 型 號	Material 材 質	Rail Size (mm) 尺寸 (闊x長x厚)	Hole Size 安 裝 孔	Color 顏 色	Qty. / Pack 數量 / 盒
LE-DR3510005Z	Cold Rolled Steel 冷 軋 鋼 板 (經電氣鍍鋅 + 鉻酸鲀化處理)	35(W) x 1000(L) x 7.5(T)	Ø5.2 x 15	Zinc Plated, Gold Color 鍍鋅 [,] 金色	50
LE-DR3510005N		35(W) x 1000(L) x 7.5(T)	Ø5.2 x 15	Nickel Plated, Silver Color 鍍鎳,銀色	50

Structural Drawing 結構圖



Packaging 包裝

Packed in multi-ply carton box, providing maximum cushioning to the rails in transportation.

加厚紙箱包裝,方便運輸、存放。



DINRAIL CUTTER 鋼質導軌切斷器

Δ

40 41 42 43 44 45 46 47 41

LE-RC35B Dinrail Cutter LE-RC35B 導軌手動切割機

Non-comparable with abrasive circular cutter, our cutter performs outstanding in its clean and "burr free" cut. It's durable, safe, simple to use and easy to carry.

External Dimension: 730(L) x 120(W) x 240(H) mm Color: Black Color

相比於使用切割機,具有切割面光滑,無 毛刺,無污染,無損耗,省時省力,使用 、推帶方便等特點。

最大呎寸:730(長)x120(闊)x240(高) mm 顏色:黑色



Handrail and based plate are connected by steel chain. Easy to carry. 手柄與底板有鋼鏈相連, 搉帶方便。

B

- B Ruler can be fixed to the upper part of the base plate after use.
 使用完後,量尺固定於底板上。
- For easy carrying, retractable measuring ruler can be returned to the base plate. 量尺活裝於底板上,方便使用。

You can cut to any length by adjusting the length indicator. Precise & Easy. 滑塊可任意調節裁切長度,直觀、準確。

